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1 Opsamling 

2 Vintervedligehold. 

3 Omkring renoveringsforslag 

4 Postkasser 

5 El- pærebeholdere 

6 Bevaringsværdig 

7 Regnskab 

 

1: De etablerede beholdere til batterier og småelektronikaffald bruges efter hensigten. Efter henvendelse 

til administrationen vil de nu også blive tømt efter behov.  

Afdelingens sociale arrangement er stadig udsat på ubestemt tid. 

2 Grundet en faldulykke har teknisk afdeling set sig nødt til at iværksætte vintervedligehold for resten af 

denne vinter. Sagen tages op på førstkommende afdelingsmøde. 

3: AB er desværre nødt til at udskifte foreningens tekniske chef. Dette kan medføre, at der ikke vil foreligge 

forslag til renovering af afd 4 på det ordinære afdelingsmøde. Om nødvendigt afholdes ekstraordinært 

afdelingsmøde på senere tidspunkt for ikke at forhale afgørelse om renovering unødigt. 

Den omfattende registrering af renoveringsbehov forløb tilfredsstillende. Formanden beklager den 

mangelfulde indledende information. 

4: Afdelingens postkasser tager fortsat vand ind, og trådnets løsningen er ikke nok til at holde posten tør. 

Hvis ikke der findes en effektiv løsning, fremsættes forslag om nye postkasser. En art fuglehustagsløsning 

kan måske være en ide. 

5: Vagn kontakter teknisk afdeling vedr en udskiftning af kasserne til el- pærer. 

6. Afdelingsbestyrelsen har stadig svært ved at finde ud af kriterierne for hvilke havehus- og 

terrassearrangementer, der er bevaringsværdige. Der arbejdes fortsat med problemet. 

7. Afdelingsregnskabet for 2020 underskrevet.  

Næste møde 25.03.21.  

Skulle nogen have udgiftskrævende forslag, bedes de kontakte Vagn inden, så vi kan rettidigt kan 

fremsætte forslag.  

Referent Vagn. 

 

    


